
  

 

Kort verslag cpbw van 24 februari 2022  
 

Corona 

 
We herhalen de vraag hoe medewerkers moeten omgaan met geurverlies ten gevolge van corona (of andere) en doen 
een oproep om dit te melden bij de bedrijfsarts. De werkgever zal werknemers hierover informeren, maar meldt dat de 
geur geen onderdeel kan zijn van een risicoanalyse. We benadrukken toch het belang van de geur als waarschuwing of 

bij controlerondgangen.  

 

Bespreking ontwerpverslag van januari 

 
• Om uit te klaren hoe takels correct beveiligd worden zal een bespreking met specialisten georganiseerd 

worden. 

• Er zal een gevarenlijst opgesteld worden om te verduidelijken wanneer een zwavelzuurnevel kan ontstaan. Bij 
het inademen is deze nevel namelijk carcinogeen. 

• De werkgever wil niet ingaan op de vraag om lockers te voorzien in de fietsenstalling. 

• Na vele klachten over de nieuwe fietsenstalling op rechteroever i.v.m. wind en regen die hier vrij spel krijgen, 
wenst de werkgever niet in te gaan op de vraag om deze stalling af te schermen. De werkgever meldt dat er 
geen vergunning werd aangevraagd om een afgeschermde stalling te bouwen. Toch blijven we vragen o m de 

fietsenstalling winddicht te maken en zo het comfort te kunnen verbeteren. 

• Er zullen in maart opleidingen worden voorzien om het gebruik van bruine arbeidstoelatingen bij grond - en 
graafwerken te verduidelijken. 

• In gebouw van de HSEQ-dienst op linkeroever wordt nog steeds een drinkwatervervuiling vastgesteld aan de 
keukenkraan. Er zal nog een extra thermische of chemische reiniging volgen. Deze kraan mag niet meer 
gebruikt worden tot de meetresultaten goed zijn. 

• Mensura zal de stressenquête van SCM verder opvolgen en een actieplan voorzien. 

• We vragen een opvolging van de stressenquête en actiepunten bij de groepsfuncties. 

• Er zal een procedure opgesteld worden om de havenkapitein te alarmeren bij SO2 overschrijdingen op linker- 
of rechteroever.  

• Aan de technische werkplaats op rechteroever (gebouw 2182) zal een meer ergonomische opslagplaats worden 
voorzien. Vanwege de kostprijs zal dit enige tijd in beslag nemen. We verduidelijken opnieuw de nood aan 
warm water en de nood aan een “IN” om goederen te leveren. Deze vragen zullen opnieuw bekeken worden. 

• Bij de biomonitoring zal op MT en het tankpark ook benzeen opgenomen worden in het onderzoek. 

• Lekzakken zullen steeds voorradig zijn bij de interventiedienst. Het is niet de bedoeling dat deze op de 
bedrijven zelf liggen. Zo kan de brandweer de correcte reiniging opvolgen. 

 
Arbeidsongevallen van januari 

 
Anon : Een medewerker krijgt warm cyclohexaan in het aangezicht bij het aandraaien van een lekkende koppeling aan 

een pomp. Na interne en externe verzorging kon deze terug aan het werk. De koppeling wordt voorzien in een ander 
materiaal omdat deze was aangetast door mierenzuur. Andere koppelingen die onderhevig zijn aan dit mierenzuur 

zullen vervangen worden. Bij deze actie zal in de toekomst de pomp gewisseld  en uit dienst genomen worden. 
 
GF : 2 medewerkers werden blootgesteld aan rook bij bluswerken tijdens een incident met glasuitbraak. Na extern 

onderzoek konden deze terug aan het werk. Er bleken geen gevolgen te zijn. 
 
HSEQ : Een brandweerman ondervindt pijn aan de pols na een interventie. Na extern onderzoek dacht men eerst aan 

een breuk, dit bleek later een losgekomen stukje kalk te zijn. De medewerker kreeg aangepast werk.  

 

Incidenten van januari 

 
FTA : Op het MT-bedrijf ontstond een TBA-lek bij het opdrukken van een Hoyer-container. Deze containers worden 
voordien door de leverancier getest op dichtheid. Lanxess vraagt om deze certificaten steeds met de chauffeur mee te 

geven. De procedure van opdrukken bij Lanxess werd aangepast. Dit zal nu gebeuren met een TBA-meter. 
 
 

 
 

 



  

 

GF : Bij het wisselen van een bushing en bijhorende tussensteen is gestold, gekoeld glas toch weer vloeibaar geworden 
en uitgetreden. Dit leidde tot een brand met tussenkomst van interne en externe brandweer. De koelmomenten om een 

bushing uit te wisselen en de tussensteen weg te schieten, worden aangepast. Ook het systeem om waterkoeling te 
voorzien wordt aangepast. 

 

Medisch onderzoek voor administratieve medewerkers 

 
Werknemers met een administratieve functie zijn niet onderhevig aan het jaarlijks medisch onderzoek. Door 
aanpassingen in de wetgeving zal niet iedereen uitgenodigd worden door de bedrijfsarts, maar eventueel door een 

andere arts van Mensura. Verdere info over wijzigingen zullen de betroffen medewerkers ontvangen via de bedrijfsarts. 

 

Meldingen 

 
• Formulieren die men dient in te vullen bij een ongeplande biomonitoring zullen worden aangepast. Zo zijn 

deze eenvoudiger correct in te vullen. De arbeidsarts verduidelijkt dat deze biomonitoring kan gebeuren na het 

uitvoeren van taken met productrisico’s of na incidenten. 

• V.AP. 18.02 Opleidingen werd aangepast. 

 

Allerlei 

 
• We vragen dat Lanxess voor de 2de fase van de werkzaamheden op de Scheldelaan een aanvraag doet om het 

fietspad aan de bedrijfszijde vanaf ingang midden (Covestro) tot ingang zuid door te trekken. 

• We vragen om bij stormweer niet enkel te vermelden dat er niet mag gefietst worden, maar ook te vermelden 
dat stellingen niet betreden mogen worden en dat er geen takelwerkzaamheden mogen uitgevoerd worden.  

• We melden dat de windmeter op rechteroever niet accuraat is en dat op linkeroever geen windmeter aanwezig 

is. De werkgever zal dit oplossen. 

• Het kabinet van de bedrijfsarts op rechteroever blijkt niet meer te voldoen aan huidige normen qua comfort. 
Het is er koud en het waait binnen. Hier zijn nog steeds de originele ramen en deuren voorzien. De HSEQ 

dienst treedt bij dat ook in hun bureel op rechteroever de wind zomaar binnenwaait. 

• Na een biomonitorings-campagne bij capro blijken bepaalde waarden toch te stijgen na een week. We vragen 
wat hier de oorzaak kan zijn. We merken op dat verschillende pompen nog niet gasdicht zijn uitgevoerd. Een 

onderzoek op capro loopt. 

• Werknemers van FTA melden dat hun H2S meters na 2 jaar vervallen en vragen waarom deze niet vervangen 
worden. De werkgever meldt dat ondertussen fenceline-metingen werden geïnstalleerd en dat wordt 

onderzocht of blackline-metingen in de toekomst kunnen gebruikt worden. We vragen in tussentijd toch een 
oplossing. 

• We vragen naar een stand van zake i.v.m. PFOS-onderzoek en of brandweerlieden extra opvolging nodig 

hebben. 

• We vragen om het onderhoud van 24h bureaustoelen correct op te volgen en de juiste procedure te publiceren. 

• We merken op dat er opnieuw brokstukken van de stenen schouw(US) op rechteroever naar beneden vallen. 

We vragen een plan van aanpak. 

 

 
Volgend cpbw vindt plaats op 24 maart 2022 om 09:30u.    

 


